
Wadensjö Byagille
Styrelsemöte, måndag 13/01/2025, 18.00

Närvarande, Cecilia Nordin Persson, Sofia Qvarnström, Patrik Frieberg, Maria Roos, Per Magnuson

1. Ordförande Cecilia öppnade mötet.

2. Per utsågs till att föra protokoll

3. Föregående mötes protokoll lästes upp och godkändes. Mötet var det extrainsatta mötet vi 
hade tillsammans med aktivitetsgruppen för att spika vårens och sommarens program.

4. A. Patrik, vår kassör, gav rapporten om föreningens finanser. Bokföringen för 2024 är klar. 
Föreningen landar på ett underskott på ca 5.000 kronor. Underskottet bedöms inte var någon
katastrof eftersom det funnits extrautgifter för föreningen som inte täcktes av 
Liederprojektet. Lions har under 2024 bidragit med 5.000 kronor extra.
Saldot var vid årskiftet ca 70.000 kronor.
Skatteverket har informerat oss om att vi inte har någon taxerbar inkomst och därmed ingen 
ingen skatt.
SOU, Statens offentliga utredningar, har skickat en enkät om behovet av uthyrning av 
lokaler för ideella föreningar. Cecilia svarar på enkäten.

B. Inga investeringar gjorda.

C. Hemsidan är uppdaterad men behöver ny uppdatering:
Ny bild med ”God fortsättning”.
Bilder av byastugan för att visa hur fin den är för de som vill hyra.
Arkivbilder t.ex. på hur kyrkan drabbades för 20 år sedan vid stormen Gudrun.
Och att vår aktiviteter läggs upp så fort de är sammanställda. Fil skickas till Per.

D. Diskuterades hur trappan kan fixas med några stenar i södra kanten. Vi avvaktar.

E. Inga övriga rapporter har inkommit.

5. Den skrivelse som inkommit är den som Patrik tog upp under sin rapport, se punkt 4.

6. Aktiviteter finns inga genomförda, utan bara kommande, de som planerats.
Den 1–2 februari är ett sy-Lan planerat. Maria sänker avgiften till 100 kr för aktiviteten 
eftersom intresset varit svalt. Dessutom kommer Maria marknadsföra Lanet mer intensivt.

Vadensjödagen är satt till den 6 september och kommer att vara med på vårens program. 
Ytterligare information om aktiviteten lägger vi ut senare.

Kostnaderna för vinprovning med mat den 9 maj kan upplevas som höga, 390 kronor per 
man. Olika lösningar diskuterades och ett förslag är att de 3000 kronor, kostnad för vin och 
arvode till Birgitta, för 15 personer, dvs 200/man. Om man väljer något enklare tilltugg 
landar det på ca 300 kronor. Ett överskott till byaföreningen vore också bra. Sofia, som har 
kontakt med Birgitta på Systemet, funderar vidare på detta.

Eva skriver ut programmet med uppmaning att betala in medlemsavgift för 2025. Avi för 
inbetalning med förtryckta uppgifter bifogas. Fil skickas till Per för att lägga upp på 
hemsidan.



Programmet i sin helhet blir då så här:
1-2 februari Sy-Lan
7 mars quiz
6 april årsmöte
12 april städdag
17 april påskpyssel mm
9 maj vinprovning med boule
18 maj plantloppis
20 juni midsommarkransbindning

7. Eventuell stadgeändring tar vi upp på nästa styrelsemöte. Antal ledamöter och om 
suppleanter ska tas bort och att styrelsen bara består av ordinarie ledamöter.
Styrelsemöten är öppna för våra medlemmar, något som vi skulle kunna vara tydligare med 
att informera om.

8. Följande datum är satta som styrelsemöten nu i vår 2025; 10/2 , 10/3 , 6/4 årsmöte med 
konstituerande möte , 14/4.

9. Mötet avslutades av Cecilia med orden; Tack för ett bra möte!

Per Magnuson Cecilia Nordin Persson
Sekreterare för mötet Ordförande


